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 Jelen vannak: 
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 Mandátum ellenőrzés: Az ülés 34 fővel határozatképes 

 (192)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  tanácskozási 
 jogot szavazott meg Keszthelyi Szilviának. 

 A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

 1.  Bejelentések 

 2.  Beszámolók 

 3.  Személyi kérdések 

 4.  Gazdasági ügyek 

 5.  Egyebek 

 (193)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta az előzetesen kiküldött napirendet. 

 Az elfogadott napirend a következő: 

 1. Bejelentések 

 2. Beszámolók 

 3. Személyi kérdések 

 4. Gazdasági ügyek 

 5. Egyebek 

 1.  Bejelentések (18:07) 
 Mig András 18:07-kor megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig András nagy szeretettel köszönti Kacskovics Imrét, az ELTE TTK dékánját. 

 Kacskovics  Imre:  Nagyon  sok  szeretettel  köszöntöm  a  hallgatókat.  Pár  gondolattal  elmondom, 
 hogy  a  kar  vezetése  mit  tervez  az  elkövetkezendő  időszakban.  Örömteli,  hogy  jelenléti 



 oktatásban  tudtuk  megkezdeni  a  tanévet.  A  terv  az  az,  hogy  december  18-ig  jelenléti 
 oktatásban  folytatjuk,  az  az  következő  időszakot  még  meglátjuk.  Mindenki  tudja  a  helyzet 
 komolyságát,  hogy  a  kar  éves  bevétele  körülbelül  4,5  milliárd  forint,  amiből  514  millió  forint 
 az  energetikai  kiadása  jelenleg.  Ha  ezt  beszorozzuk  a  hírekben  hallható  10-15  szoros 
 áremelkedést,  akkor  könnyen  kiszámolható,  hogyha  ez  megvalósul,  akkor  a 
 működésképtelenné  válunk.  A  legnagyobb  feladata,  hogy  mit  kezdünk  ezzel  az 
 elkövetkezendő  időszakban.  A  covid  idején  is  óvatosan  fogalmazta,  most  is  ezt  teszem.  A 
 covid  jelenleg  itt  van  közöttünk,  jelenleg  az  idősekre  a  legveszélyesebb.  Most  jelenleg  tud  a 
 vírus  terjedni,  de  nagy  számú  megbetegedést  nem  okoz.  Még  érhet  meglepetés,  de 
 remélhetőleg  ez  a  helyzet  tartós  marad.  Én  most  úgy  ítélem  meg,  hogy  a  betegség  nem  fogja 
 zavarni  az  őszi  szemesztert.  Aki  részt  vesz  a  Kari  Tanácsban  az  tudja,  hogy  új  kari  stratégiát, 
 aminek  a  célja,  hogy  2026-ban  bekerüljön  a  négy  legjobb  természettudományi  karjai  közé  a 
 térségben.  Nem  Bécset  kell  figyelembe  venni,  hanem  Prágát,  Pozsonyt,  Varsót.  Ha  valaki 
 jobban  érdekel,  az  olvassa  el  a  stratégiát.  Szeretném,  ha  az  ELTE  TTK-n  elit  képzés  valósulna 
 meg.  Ennek  első  jelei  a  felvételi  pontszámok,  amik  átlagosan  56  pontot  emelkedtek  és 
 felvettek  átlagpontszáma  438,  ami  kiemelkedő  a  többi  vidéki  természettudományi  karhoz 
 képest.  A  legjobbak  tehát  az  ELTE  TTK-ra  kerülnek  felvételre.  A  különböző  képzések  nyelvét 
 átállítjuk  angolra,  ami  nagy  kihívás  a  hallgatóknak  és  az  oktatóknak  is  egyaránt.  Ez  azért 
 fontos,  mert  a  szaknyelv  az  angol  és  nem  igen  vesznek  fel  olyan  embereket  a  különböző 
 cégekbe,  akik  nem  beszélnek  angolul.  A  stratégia  után  egy  teljesítmény  értékelést  is 
 kidolgoztunk,  amely  idén  március-áprilisban  megtörtént.  300  oktató  értékeltük  10  paraméter 
 alapján:  5  oktatási  és  5  tudományos  szempont  alapján.  A  felmérést  a  Neptunban  történő 
 visszajelzés  alapján  vettük  figyelembe.  Az  ELTE  TTK-nak  az  Önök  oktatása  legfontosabb. 
 Ezért  szeretném  kérni,  hogy  éljenek  a  visszajelzés  lehetőségével.  A  visszajelzés  célja,  hogy 
 motiváljuk  ezzel  az  oktatókat,  ezért  220  millió  forint  jutalmat  osztottunk  ki  a  tavaszi  félévben 
 az  oktatók  között.  Végül  az  elnök  úrnak  jeleztem,  hogy  van  némi  forrás  arra,  hogy  a  hallgatók 
 életterét jobbá tegyük, például a padok felújítására, vagy új mikrók beszerzésére. 

 Horváth Matilda Anna: Sajnos az automaták eltűntek az épületből, ennek a pótlásáról van 
 valami hír. 

 Kacskovics Imre: Sajnos ez nem az én hatásköröm, de én is szomorúan tapasztaltam. 

 Dérfalvi Balázs: Mekkora összeg az, ami a hallgatók életterének javítására szolgál? 

 Kacskovics Imre: Néhány tízmillió forint. 

 Mig  András:  Elkezdődött  az  5vös5  km  futóverseny  megszervezése.  Remélem  sokatokkal 
 találkozok  ott,  szervezőként,  vagy  versenyzőként.  A  másik  bejelenteni  valóm,  hogy 
 kineveztem Józsa Kornélt irodavezetőnek. 

 Saly Eszter lemond kémiai IT delegáltságról 

 Szász Bogi lemond EHÖK Póttagsági delegáltságáról 

 Mig András 18:34-kor lezárja a napirendi pontot. 

 2  .  Beszámolók (18:07) 
 Mig András 18:07-kor megnyitja a napirendi pontot. 
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 Mig András ügyrendi javaslata: a titkos szavazások az HÖK online szavazó felületén 
 legyenek lebonyolítva. 

 (194)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  titkos  szavazások  a  HÖK  online 
 szavazó felületén történjen. 

 Mig András, elnök, időben kiküldte beszámolóját: Kinevezte Józsa Kornélt irodavezetőnek. 

 Fritz Petra, elnökhelyettes, időben kiküldte beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Akály  Alexandra,  gazdasági  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Kaptam  olyan  értesítést, 
 hogy  nem  kapnak  visszajelzést  a  hallgatók,  akik  igényeltek  parkolási  engedélyt.  Ezt  jeleztem 
 Ádámnak. 

 Horváth Matilda Anna: Én viszont kaptam és ez egy nagyon jó dolog. 

 Dérfalvi Balázs: Találtam egy elírást a beszámolódban, amit nem igazán értek. 

 Akály Alexandra kijavítja és elmagyarázza az iskolaszövetkezettel kapcsolatos félreértést. 

 Horváth Laura, tudományos referens, időben kiküldte beszámolóját, nincs jelen. 

 Horváth  Matilda  Anna,  kommunikációs  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Az  afterparty 
 eseményének hirdetése ma elkezdődik. 

 Józsa  Kornél  javaslatot  tesz  a  beszámoló  megformázásban,  ezt  Horváth  Matilda  remek 
 ötletnek tartja. 

 Sarus Balázs, tanulmányi referens, időben kiküldte beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Pádár  Kitti,  rendezvényszervező  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Az  5vös5  egy  hét 
 múlva  lesz  és  nem  állunk  jól  a  szervezők  számát  illetően,  szóval  aki  tud,  az  jelentkezzen. 
 Illetve az afterpartyt se felejtsük el, promózzátok légyszíves! 

 Dérfalvi Balázs: Török Gabriella diplomaosztókkal kapcsolatban miért nem téged keres fel? 

 Pádár Kitti: Jó kérdés, elsődlegesen sohasem engem keresett 

 Mig  András:  Itt  elsősorban  kommunikációs  problémák  merültek  fel.  Sarus  Balázst  ismerte, 
 ezért őt kereste meg. 

 Papp  Gergely  Sándor,  ösztöndíjakért  felelős  referens,  időben  kiküldte  beszámolóját:  A 
 bírálással  kapcsolatban  nagyon  jól  állunk  az  előző  évhez  képest,  büszke  vagyok  a 
 munkájukra!  Kérvényt  a  holnapi  napig  lehet  leadni.  A  tanulmányi  ösztöndíjakkal 
 kapcsolatban  az  átrendeződésekről  nem  tudok  új  információkat.  Feltehetően  jövő  héten 
 megkapjuk a listát. 

 Kása Kata Hanga: Az alaptámogatás már nem egy összegben érkezik, hanem részletekben? 

 Papp Gergely Sándor: Igen. 
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 Józsa Kornél: Milyen átrendezést említettél? 

 Papp  Gergely  Sándor:  Szerettük  volna  a  tanulmányi  ösztöndíjakat  egyellőbbé  tenni,  de  nyáron 
 nem volt ezzel kapcsolatban előrelépés. 

 Mészáros  Dorottya,  ösztöndíjakért  felelős  bizottsági  tag,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem 
 szeretné kiegészíteni. 

 Komáromi István: Légyszi figyelj a beszámoló formázására! 

 Mészáros Dorottya köszöni és figyelembe veszi a következőkben. 

 Novák Zsófia, külügyi referens időben kiküldte beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Szász  Boglárka  Dorottya,  főszerkesztő,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 Komáromi István: Légyszi figyelj a beszámoló formázására! 

 Szász Boglárka Dorottya köszöni az észrevételt és megfogadja a tanácsot. 

 Götz Ádám, informatikus, időben kiküldte beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Komáromi  István,  mentorkoordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 Dérfalvi Balázs: Volt már aki megkeresett a pozícióval kapcsolatban? 

 Komáromi István: Volt érdeklődő. 

 Németh  Friderika  Bianka,  esélyegyenlőségi  és  lakhatási  referens,  időben  kiküldte 
 beszámolóját: nem szeretné kiegészíteni. 

 Gombás  András,  kémia  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Átadásra  a 
 került  a  Kémia  Intézet  kiváló  oktatója.  BSC-sek  órarendjében  elég  sok  ütközés  alakult  ki.  Ezt 
 a problémát lehet nem tudtam megfelelően kezelni, ezért elnézést kérek. 

 Polónyi  Richárd,  matematika  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Részt 
 vettem  az  EHÖK  vezetőképzőjén,  ahol  sok  hasznos  infót  tanultam  meg.  Valamint  egyeztettem 
 a MatMúz vezetőjével az esetleges jövőbeli programokról. 

 Juhász  Anna  Tímea,  tanárképzési  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját: 
 nincs jelen 

 Csengeri  Kamilla:  Azt  írta  beszámolójában,  hogy  a  különböző  tanárszakos  IT  delegáltak 
 ellátták  feladatukat,  azonban  ez  nem  valósult  meg.  A  Fizika  IT  delegáltja  nem  jött  el  a  júliusi 
 IT-re és nem is írt kimentést. És ez nem az első ilyen eset volt. 

 Józsa Kornél: Tudjátok ki van delegálva? 

 Nagy Fruzsina Réka: Szabolics Gergely van delegálva. 
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 Kása Kata Hanga: Ez Biosz IT-ben is megtörtént, viszont írt kimentést az illető. 

 Borbás  Zita,  földraj-  és  földtudományi  szakterületi  koordinátor,  időben  kiküldte  beszámolóját: 
 nincs jelen 

 Nagy  Fruzsina  Réka,  ellenőrző  bizottság  elnöke,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni 

 Kóczán  Gergely,  ellenőrző  bizottsági  tag,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni 

 Orobej Máté belép a terembe (18:52) 

 Horváth  Luca,  ELTE  Hallgatói  Alapítvány,  időben  kiküldte  beszámolóját:  Kaptam 
 visszajelzést,  hogy  kerestetek  a  GT  értékelőn,  miután  elmentem  onnan.  Szeretném  jelezni, 
 hogy  ezt  jeleztem  időben,  Andrisnak  és  Kittinek  is,  hogy  el  kell  mennem.  Azért  kellett 
 elmennem,  mert  el  kellett  számolnom  az  ELTE  Szolgáltató  KFT-vel.  Mert  a  HALAP  számára 
 még  nem  ért  véget  a  gólyatábor.  És  kaptam  olyan  visszajelzést,  hogy  három  sort  írtam  a 
 beszámolóba  a  GT-vel  kapcsolatban.  Én  akkor  szoktam  beszámolni  teljesen,  amikor 
 ténylegesen  vége  van  a  rendezvénynek,  tehát  minden  számla  rendezve  van.  A  másik,  hogyha 
 kaptam  volna  visszajelzést,  hogy  van  még  kérdésetek  hozzám,  akkor  visszamentem  volna.  De 
 erről  nem  szólt  semmi.  Szeretnék  reagálni  utólag  pár  észrevételre.  Az  egyik,  hogy  miért  ment 
 a  regisztráció  a  GT  alatt?  Azért,  mert  az  ELTE  TTK  HÖK  elnöke  szólt,  hogy  maradjon  nyitva 
 a felület. Én ezt nem tartottam jó megoldásnak, de ennek eleget tettem. 

 Jeges  Viktor  Péter:  Érkeztek  statisztikák,  hogy  hányan  lesznek  a  gólyatáborban,  ez  a 
 ponthúzás  után  nem  jött  ki.  bioszra  például.  150-nel  kevesebb  embert  vettek  fel  nagyjából. 
 Inkább legyen szar, de inkább minél többen jöjjenek le, csak hogy ezt megindokolhassam. 

 Horváth  Luca:  A  másik  a  víz  probléma.  Alapvetően  az  volt  a  megállapodás,  hogy  nem  fogjuk 
 a  kiépített  vizesblokkot  használni.  De  a  tábor  tulaja  azt  mondta,  hogy  mindenképpen 
 használjuk.  A  kérdés  az  volt,  hogy  milyen  formában  használjuk.  Mivel  egy  kazán  fűti  fel  a 
 vizet,  így  nincs  elegendő  500  emberre  meleg  víz.  De  szerintem  is  fontos,  hogy  legyen  meleg 
 víz valamilyen formában. 

 Jeges  Viktor  Péter:  Szeretném  én  is  kontextusba  helyezni.  Milyen  GT-t  szeretnénk?  Idealista 
 elképzelések:  olcsó,  jó,  megfelelő  hosszúságú.  Szerettük  volna  a  25.000  forintos  részvételi 
 díjat  tartani.  A  TTK-ra  jelentkezők  halmaza  olyan,  hogy  a  drágább  GT-be  sokan  nem 
 jönnének.  Így  kalkuláltunk  a  költségekkel  és  a  lehetőségekkel.  Amikor  áprilisban  ment  a 
 szervezés.  Ez  az  ár  akkor  tartható,  ha  az  éves  infláció  nem  megy  8%  fölé  és  az  euró  nem 
 megy  380  forint  fölé.  Ezért  meg  kellett  hozni  olyan  megszorításokat,  amik  ezzel  jártak. 
 Például  ilyen  volt  a  vizesblokk.  A  koncepcionális  kérdés  az  lesz  a  jövőben,  hogy  milyen  áron 
 és  milyen  körülmények  között  legyen  a  gólyatábor.  Sajnos  szállnak  el  az  árak.  Én  azt 
 gondoltam,  hogy  jelen  helyzetben  inkább  csinálunk  egy  olcsóbb  gólyatábort.  Lehet  azt 
 mondani  jövőre,  hogy  inkább  legyen  3  éjszaka,  de  jobb  minőségű.  De  az  idei  helyzet  realitása 
 ez volt, amibe több száz munkaórát öltünk bele. 
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 19:04 Németh Júlia kilép a teremből. 

 Horváth  Luca:  Szeretném  jelezni,  nem  tudom  mit  gondoltok,  de  nagyon  kevés  döntést  hoztam 
 koncepcionálisan.  Azokat,  amiket  ott  felvetettetek,  azokat  nem  én  hoztam,  hanem  az  ELTE 
 TTK HÖK. Azt kell megcsinálni, amit a TTK HÖK mond. 

 Dérfalvi  Balázs:  Én  azt  szeretném  tudni,  hogy  hol  dőlt  el,  hogy  a  Hallgatói  Alapítvány  és 
 főszervezés hol válik el? Mert hogyan lettét Te, vagy Béni Kornél a főszervező? 

 Horváth  Luca:  Nagyon  szívesen  válaszolok,  jogi  szempontból  én  feleltem  a  gólyatáborért, 
 szóval  ebből  szempontból  én  voltam  a  főszervező.  Ez  egy  technikai  dolog.  A  másik,  amit 
 mondtál  a  Béni  Kornéllal  kapcsolatban.  Én  nem  értek  olyan  szakmai  dolgokhoz,  hogy  egy 
 színpadhoz  milyen  és  hány  féle  elem  kell.  Ezért  kértem  meg  Béni  Kornélt,  mint  az  Alapítvány 
 önkéntesét,  aki  egy  szakember.  Alapvetően  azt  a  feladatot  láttuk  el,  hogy  infrastrukturálisan 
 felépítettük  a  gólyatábort:  építettünk  büfét,  felépítettük  a  sátrat,  a  zuhanyzókat  kialakítottuk, 
 sörpadokat  szereztünk.  És  itt  a  TTK  HÖK  segített  az  Alapítványnak,  mert  mi  nem 
 rendelkezünk  70  önkéntessel  és  például  segítettek  a  logisztikában.  Koncepcionálisan  nem 
 döntöttem el semmit. 

 Jeges Viktor Péter: A Luca nem szólt bele a programba. 

 Dérfalvi  Balázs:  Én  ezzel  vitatkoznék.  A  mentorrablás,  ami  végül  kínkeserves  lett 
 megszervezve,  de  ha  már  a  mentorok  elvoltak  rabolva  és  az  állomások  felvoltak  állva,  akkor 
 Horváth Luca ne járjon körbe és mondja le az egészet. 

 Jeges  Viktor  Péter:  Ezt  szeretném  tisztázni.  Én  mondtam  le,  csak  mivel  nem  volt  helyben, 
 ezért  kértem  meg  rá  a  Lucát.  Vázolták  a  körülményeket  és  én  azok  alapján  azt  mondtam,  hogy 
 ne legyen lefújva. Tehát fizikailag a Luca mondta le, de a döntést én hoztam. 

 Dérfalvi  Balázs:  Nekem  még  az  kérdéses,  hogy  miért  kell  elszámolni  az  ELTE  Szolgáltató 
 KFT-vel,  nem  azért  lett  megválasztva  a  Hallgatói  Alapítvány,  mert  jobb  feltételeket  szabott  a 
 gólyatábor megszervezésére? 

 Horváth  Luca:  Ezt  úgy  kell  érteni,  hogy  mindent  az  Alapítvány  csinált.  A  KFT-nek  nem  volt 
 hozzá  köze.  Annyi  köze  volt  hozzá,  hogy  a  KFT  a  fő  vállalkozó,  nekik  szerződésük  van  az 
 ELTE-vel,  nekünk  meg  nincs.  Ezért  a  KFT-vel  egy  alvállalkozói  szerződés  van  a  Hallgatói 
 Alapítvánnyal, amiben minden jogot átruházott ránk. 

 Balga-Kollár  Gábor,  jegyzőkönyvvezető,  időben  kiküldte  beszámolóját:  nem  szeretné 
 kiegészíteni. 

 19:44-kor Mig András 15 perc szünetet rendel el. 

 20:07-kor folytatódik az ülés. Mandátum ellenőrzés: 33 fővel az ülés határozatképes. 

 A szavazórendszer nem működik megfelelően, Götz Ádám próbálja orvosolni a problémát. 

 Mig András 20:14-kor 15 perc szünetet rendel el. 

 20:31-kor folytatódik az ülés. Mandátum ellenőrzés: 35 fővel az ülés határozatképes. 

 Götz Ádám ismerteti a szavazás menetét. 20:41-kor lezárja a szavazást. 
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 Mig András ismerteti az eredményeket. 

 (195)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Mig András , elnök beszámolóját. 

 (196)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Fritz Petra , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (197)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Akály Alexandra , gazdasági referens beszámolóját. 

 (198)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Sarus Balázs, tanulmányi referens beszámolóját. 

 (199)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  0  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Horváth Laura, tudományos referens beszámolóját. 

 (200)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Horváth Matilda Anna , kommunikációs referens beszámolóját. 

 (201)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Pádár Kitti, rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (202)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Papp Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 

 (203)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Mészáros Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (204)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Novák Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (205)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Szász Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 
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 (206)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  31  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Götz Ádám, informatikus beszámolóját. 

 (207)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Komáromi István, mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (208)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta  Németh  Friderika  Bianka,  esélyegyenlőségi  és  lakhatási  referens 
 beszámolóját. 

 (209)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta  Borbás  Zita,  földrajz-  és  földtudományi  szakterületi  koordinátor 
 beszámolóját. 

 (210)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Gombás András, kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (211)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Polónyi Richárd, matematika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (212)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Juhász Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (213)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Nagy Fruzsina Réka, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (214)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Kóczán Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (215)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Balga-Kollár Gábor, jegyzőkönyvvezető beszámolóját. 

 (216)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  30  igen  szavazattal,  0  nem,  4  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta ELTE TTK Hallgatói Alapítvány beszámolóját. 

 Mig András 20:45-kor lezárja a napirendi pontot. 
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 3.  Személyi kérdések (20:45) 
 Mig András 20:45-kor megnyitja a napirendi pontot. 

 A  külügyi  mentorkoordinátor  tisztségre  Tóth  Katalin  Zsófia  nyújtott  be  pályázatot.  Mig 
 András pályázata alapján jelöli őt, aki elfogadja a jelölést. 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Szeretném  pár  szóval  kiegészíteni  a  pályázatomat.  Maga  a  külügyi 
 mentorprogram  még  nem  létezik.  A  tisztség  tavaly  jött  létre,  hogy  létrejöjjön  a 
 mentorrendszer  Ádám  Rozália  által.  Még  szemmel  nem  látni  az  eredményeket,  de  több  karral 
 és  diákszervezettel  lett  beszélve  és  egyeztetve.  Terveim  szerint  január,  februárban  indulna  el  a 
 program  hirdetése  magyar  és  külföldi  hallgatók  számára.  Az  egyik  nagy  probléma,  hogy  a 
 mindennapi  élet  során  és  hivatalos  ügyek  intézésében  nincs  kire  támaszkodjanak  a  külföldi 
 hallgatók.  Egy  olyan  mentorprogramot  szeretnék  létrehozni,  ami  ezeket  a  problémákat 
 megoldaná.  Nincs  pontos  adatom  a  külföldi  hallgatók  létszámában,  de  évről-évre  nő  a 
 számuk, erre is szeretnék egy adatbázist létrehozni. 

 Sarus  Balázs:  Szeretnél  mentor  kisokost,  illetve  képzést  is  nyújtani  nekik,  egy  pár  szóban  ezt 
 kifejtenéd? 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  A  kisokost  már  elkezdtem  írni.  A  lényeg,  hogy  a  külföldi  hallgatók 
 kapnak  egy  kiskönyvet,  amiben  benne  van  minden,  amire  egy  külföldi  hallgatónak  szüksége 
 van.  Ez  egyetemi  szintű.  Szeretném,  ha  a  diákok  is  megkapnák  ezt  a  kisokost,  hogy  ők  is 
 tudjanak  tájékozódni.  Maga  a  képzés  függ  a  jelentkezők  számától.  Ha  sok  a  külföldi 
 jelentkező,  akkor  az  alaptervemet  nem  tudom  megvalósítani,  hogy  elmennének  a  magyar 
 mentorrendszer  programjaira.  Sok  külföldi  mentor  esetén  külön  több  napos  programot 
 terveznék nekik angol nyelven. 

 Dérfalvi  Balázs:  A  képzés  időtartama  meddig  tartana,  illetve  milyen  gyakorisággal  lennének  a 
 képzés programjai? 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Én  már  májusban  szeretném  velük  a  képzést  elkezdeni  de  maga  az  igazi 
 összerántás  az  szeptember  előtt  lenne.  Az  egyik  probléma  az,  hogy  a  külföldi  hallgatók  a 
 nyáron nagy valószínűséggel hazamennek, így csak online lehetne képzést tartani nekik. 

 Dérfalvi  Balázs:  Milyen  felületeid  lennének,  hogy  ezeket  a  külföldi  hallgatókat  bevonzzad? 
 Mert erre jelenleg nincs platform. 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Felvettem  a  kapcsolatot  Matildával  és  Bogival  is,  hogy  legyen  felület  a 
 mentorrendszer  hirdetésére.  A  legnagyobb  gond,  hogy  szinte  sehol  sincsen  angol  nyelvű 
 leírás. Ezt szeretném kiküszöbölni. 

 Horváth  Matilda  Anna:  Én  a  pályázatomba  már  beleírtam,  hogy  azok  a  programok,  amik  nem 
 magyar  nyelvhez  vannak  kötve,  ahhoz  legyen  angol  nyelvű  leírás.  A  már  elinduló  Gólyatábor 
 afterparty eseményéhez is már szeretnék angol nyelvű leírást. 

 Saly  Eszter:  Hogyan  fogod  a  külföldi  hallgatókat  összeszedni?  A  külföldi  magyar  hallgatókat 
 szeretnétek valahogy bevonni. 
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 Tóth  Katalin  Zsófia:  Aki  valamilyen  külföldi  mobilitási  programban  vesz  részt,  azokat 
 könnyű  megtalálni,  mert  a  szervezetektől  kérek  egy  adatlekérést.  Akik  viszont  nem  vesznek 
 részt  ezekben  a  programokban,  azoknak  az  adatait  csak  a  Tanulmányi  Hivataltól  tudom 
 lekérni.  A  másik  kérdéssel  az  a  gond,  hogy  ha  van  egy  program,  ami  angol  nyelven  fut,  akkor 
 ahhoz  szükséges  a  külföldi  hallgató  angol  nyelvtudása.  De  ha  segítségre  van  szükség,  akkor 
 természetesen rendelkezésükre állunk, hiszen külügyisek vagyunk. 

 Horváth  Matilda:  A  külhoni  magyaroknak  szerintem  a  magyar  mentorrendszer  tud  segíteni. 
 Természetesen  hogyha  valami  ügyintézéshez  kell  segítség,  például  kollégiumi  jelentkezés, 
 akkor az illetékes embert felkeressük és hozzá irányítjuk. w 

 Nincs több kérdés, Mig András megkéri Tóth Katalin Zsófiát, hogy hagyja el a termet. 

 Tuza  Benedek:  Ádám  Rozália  megkért,  hogy  tolmácsoljam  a  szavait.  Zsófi  nagyon  felkészült 
 és teljes mértékben támogatja a megválasztását. 

 Sarus  Balázs:  Jól  felkészült,  jól  válaszolt  a  kérdésekre.  Annyi  megjegyzésem  lenne,  hogy  a 
 Tanulmányi Hivatallal lehetnek majd gondjai. 

 Dérfalvi  Balázs:  Értem,  amit  mondasz,  de  mivel  ez  a  kiforratlan  tisztség  még,  szóval  nem 
 probléma, ha ilyen dolgokba ütközik. 

 Horváth Matilda Anna: Szerintem is felkészült alkalmas erre a pozícióra. 

 Novák Zsófia: Teljes mértékben alkalmas, és ajánlom támogatását. 

 Papp  Gergely  Sándor:  Már  egy  éve  dolgozok  Katával,  teljes  mértékben  megvagyok  vele 
 elégedve. 

 Tóth Katalin Zsófia visszatér a terembe. 

 (217)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Tóth  Katalin  Zsófiát 
 megválasztotta külügyi mentorfelelős tisztségre. 

 A  biológia-  és  környezettudományi  szakterületi  koordinátor  tisztségre  Szolnoki  Fanni  nyújtott 
 be pályázatot. Mig András pályázata alapján jelöli őt, aki elfogadja a jelölést. 

 Szolnoki  Fanni:  Azzal  szeretném  kiegészíteni  a  pályázatot,  hogy  a  képviseleti  rendszerben 
 nem csak az alapszakos hallgatókra céloztam, hanem a tanárszakos hallgatókra is. 

 Gombás András: Hogy állsz a tanulmányaiddal? 

 Szolnoki Fanni: Jól állok a tanulmányaimmal. Idén végzek. 

 Szász  Boglárka  Dorottya:  Írtad  a  biomozit  a  pályázatodra,  felmérted  ezt,  hogy  mennyi  embert 
 érdekel? 

 Szolnoki  Fanni:  Tegnap  volt  bevonó,  ahol  a  pályázatomat  is  bemutattam,  és  voltak  már  akkor 
 érdeklődők a biomozi iránt. 
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 Horváth Matilda Anna: Mennyire érzed magad tapasztaltabbnak legutóbbi pályázatod során? 

 Szolnoki  Fanni:  A  nyár  alatt  még  több  tapasztalatot  szereztem,  több  szakterületi 
 koordinátorral is egyeztettem. 

 Götz Ádám: A jogviszonyod nyáron megszűnik, jövőre itt tervezed a mesterképzést? 

 Szolnoki  Fanni:  Igen,  itt  tervezem.  A  mandátumot  egy  évig  szeretném  betölteni,  de  ha  nincs 
 más jelentkező, akkor szívesen folytatom. 

 Nincs több kérdés, Szolnoki Fanni elhagyja a termet. 

 Kása  Kata  Hanga:  Fannit  a  biológia  szakterületi  csoport  egy  órán  át  kérdezte  Fannit  a 
 pályázatával  kapcsolatban.  Ezután  szimpátia  szavazást  tartottunk,  ahol  40  igen  és  2  nem 
 arányban támogatta Fannit. 

 Balga-Kollár  Gábor:  A  legutóbbi  Küldöttgyűlésen  két  pályázó  volt,  és  úgy  volt,  hogy  most  is 
 mindketten leadják a pályázatot. De Balázs nem adott le pályázatot. Miért nem? 

 Kalmár  Balázs:  Úgy  hozta  nekem  az  élet,  hogy  ez  most  nem  fog  az  én  időmbe  beleférni.  Így 
 ezért nem akartam a pozícióra jelentkezni. 

 Szolnoki Fanni visszatér a terembe. 

 (218)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Szolnoki  Fannit  megválasztotta 
 biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor tisztségre. 

 A  fizika  szakterületi  koordinátor  tisztségre  Varga  Ádám  nyújtott  be  pályázatot.  Mig  András 
 pályázata alapján jelöli őt, aki elfogadja a jelölést. Nem szeretné kiegészíteni a pályázatot. 

 Kása  Kata  Hanga:  Volt  a  pályázatodban  egy  olyan  rész,  hogy  a  szakos  közösség  építő 
 programok  nem  a  szakterületi  koordinátor  feladata,  amivel  nem  értek  egyet.  Ezt  kitudnád 
 nekem fejteni? 

 Varga  Ádám:  Igen,  Mig  Andrással  beszéltem,  hogy  ez  nem  közvetlenül  az  én  feladatom, 
 hanem  a  rendezvényesé,  de  természetesen  ez  nem  jelenti  azt,  hogy  nem  szeretnék  aktívan 
 részt venni ezeknek a szervezésében. 

 Kása  Kata  Hanga:  Szerintem  a  rendezvényekért  felelős  referens  a  kari  programokért  felelős. 
 A szakos programokért szerintem a szakterületi koordinátor feladata. 

 Varga Ádám: Akkor ezt rosszul fogalmaztam meg a pályázatomban. 

 Saly  Eszter:  Milyen  tapasztalataid  vannak  szervezés,  csapatvezetés  terén,  ami  jó  lehet  a 
 szakterületi koordinátor tisztséghez? 

 Varga  Ádám:  Már  korábban  is  vállaltam  csapatszervező  feladatokat,  általános  iskolában, 
 középiskolában,  egyetemen  még  erre  nem  igazán  volt  az  alkalmam.  De  gólyatáborban  is 
 próbáltam segíteni, kivenni a munkámat, hogy jobban belelássak. 
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 Horváth  Matilda  Anna:  A  rendezvényesnek  azért  nincsen  munkacsoportja,  mert  a  szakos 
 programokat  a  szakterületi  koordinátorok  látják  el.  Ha  nem  így  lenne,  akkor  a  rendezvényes 
 nem tudná egyedül ellátni ezeket a feladatokat is. 

 Komáromi  István:  Milyen  kompetenciáid  vannak,  ami  téged  jó  szakterületi  koordinátorrá 
 tenne? 

 Varga  Ádám:  Mindig  is  érdekelt  voltam,  hogy  tegyek  valamit  a  közösségért.  Sok 
 tapasztalatom  nincs,  de  amilyen  feladatokat  elvállaltam,  azokat  rendre  mind  elvégeztem. 
 Eddig  azért  nem  voltam  aktív  egyetemen,  mert  nem  láttam  át,  hogy  mennyi  munkát  tudok 
 ellátni. De most már látom és úgy érzem, hogy eltudom a feladatomat megfelelően látni. 

 Papp  Zsombor:  A  fizikán  a  szakterületi  csoport  eléggé  passzív,  te  ezt  hogyan  próbálnád 
 felpezsdíteni? 

 Varga  Ádám:  Szerintem  kevesen  tudnak  a  szakterületi  csoport  működéséről.  Szeretném  a 
 kommunikációs felületeket használni, hogy minél több hallgatót elérjek. 

 Borbás  Zita:  Megválasztásod  esetén,  betudnál-e  szállni  azonnal  egy  Földrajz-Fizikás 
 kocsmatúra szervezésében? 

 Varga Ádám: Természetesen igen. 

 Polónyi  Richárd:  Írtad  a  pályázatodban,  hogy  összegyűjtenéd  a  hallgatókat  érintő  fontosabb 
 információkat. Ezt kifejtenéd? 

 Varga  Ádám:  Például  amik  benne  vannak  az  Alapszabályban,  konkrét  elképzeléseim 
 nincsenek, de majd szeretnék foglalkozni a dologgal. 

 Budai  Eszter  Anna:  Kezd  kialakulni  egy  egészen  szoros  fizikás-kémiás  társaság.  Szeretnél 
 erre építve programokat tervezni? 

 Varga  Ádám:  Már  megkerestem  Gombás  Andrást  és  tervezünk  programokat  szervezni,  de 
 konkrét elképzeléseink nincsenek még. Ez nyilván függ a körülményektől is. 

 Sarus  Balázs:  Az  előző  válaszodra  reflektálva,  hogy  lenne  a  hallgatóknak  egy  kis  kézikönyv, 
 az lenne a kérdésem, hogy nem erre van kitalálva a Mentorrendszer? 

 Varga  Ádám:  Magamból  kiindulva  a  mentoraimat  nem  kérdeztem  meg  az  átsorolásról.  És  már 
 úgy  éreztem,  hogy  ehhez  túl  késő  volt  őket  kérdezni.  És  jó  lett  volna  egy  ilyen  könyv,  amiben 
 megtalálom a választ. 

 Sarus Balázs: Ez a dokumentum létezik, aminek a neve Mentorkisokos. 

 Józsa  Kornél:  Én  is  ajánlom  a  Mentorkisokost,  amit  több  ember  lektorál  és  évről-évre  frissül. 
 A másik, hogy ez nem a fizika szakterületi koordinátor feladata. 

 Varga  Ádám:  Beleszerettem  volna  írni  a  pályázatomba,  de  értem  az  érveiteket,  szóval  valóban 
 nem célszerű egy ilyen dokumentumot elkészíteni. 
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 Horváth Matilda Anna: Mennyire látod át a Küldöttgyűlés rendszerét? 

 Varga  Ádám:  Próbáltam  magamat  önképzeni,  meg  kérdezni  az  érintett  tisztségviselőket,  de 
 természetesen még nem tudok mindent, de igyekszem mindennek utána nézni. 

 Horváth Matilda Anna: Előbb említetted az átsorolást. Hogy állsz a tanulmányaidat. 

 Varga Ádám: Jól állok a tanulmányaimmal. 

 Novák  Zsófia:  Említetted,  hogy  felkerestél  szakterületi  koordinátorokat,  de  nem  említed  a 
 pályázatodban a tanáris szakterületi koordinátort. Erre miért nem került sor? 

 Varga  Ádám:  Vizsgaidőszakban  a  vizsgákkal  próbáltam  foglalkozni,  a  nyaram  már  levolt 
 szervezve,  a  nyár  végén  meg  beteg  voltam,  így  nem  volt  rá  kapacitásom  sajnos.  Ezt  sajnálom, 
 de ezt befogom pótolni megválasztásom esetén. 

 Nincs több kérdés, Varga Ádám elhagyja a termet. 

 Mig  András:  Mint  ez  elődjeként  szeretnék  pár  dolgot  elmondani.  Nincsen  túl  sok  tapasztalata, 
 de  mióta  beszélünk  róla,  látok  benne  lelkesedést.  És  látom,  hogy  tenni  akar  dolgokat  és 
 kreatívnak látom. 

 Józsa  Kornél:  Szerintem  nagyon  rossz  eredményekhez  tud  vezetni,  hogy  az  alapján  ítéljük 
 meg, hogy kiket keresett meg. Nekem ez az álláspontom. 

 Horváth  Matilda:  Nem  látom,  hogy  tisztában  lenne  egyes  dolgokkal.  Szeretném  a  többieket 
 megkérdezni, akik ismerik, hogy milyennek látjátok Ádámot? 

 Csengeri  Kamilla:  Ádám  gólyaként  sok  rendezvényen  láthatták  illuminált  állapotban.  De 
 amióta szakterületi koordinátor akar lenni, azóta ezen változatott. 

 Papp  Zsombor:  Valóban  voltak  ezzel  problémák,  de  azóta  sokat  változott.  Aktívnak  és 
 lelkesnek láttam, és érdekli a fizikás közösség. 

 Sarus  Balázs:  Én  más  szempontból  közelíteném  meg.  Én  azt  mondanám,  hogy  Ádám 
 gólyaként  ahogyan  viselkedett,  ez  nem  egyedi  eset.  Rengeteg  olyan  ember  van,  akik  a 
 hallgatói  közéletben  is  aktívan  részt  vett,  hogy  gólyaként  felszabadultabbak.  Lelkesnek  látom, 
 rengeteg  feladatban  aktívan  részt  vesz,  hogy  minél  több  tapasztalatot  szerezzen.  Ádám 
 tisztában van az eseményekkel. 

 Varga Ádám visszatér a terembe. 

 Sarus  Balázs:  Még  annyit  fűznék  hozzá,  hogy  a  fizika  szakterületi  csoport  már  évek  óta  halott, 
 ez nem mostani probléma. Ez nem egy csettintésre megoldható probléma szerintem. 

 Akály  Alexandra:  Én  azt  éreztem,  hogy  nagyon  laza  vagy,  tudod-e  komolyabbra  venne  a 
 stílust, mert oktatókkal is kell majd beszélned. 

 Varga  Ádám:  Sajnálom,  ha  lazának  tűnők,  de  feszültnek  nem  akartam  tűnni.  És  amikor  feszült 
 vagyok, akkor így próbálom leplezni. Tudok komoly lenni, ha erre kerül sor. 
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 Dérfalvi Balázs: Én nem tartottam Ádámot tiszteletlennek. 

 (219)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  29  igen,  3  nem,  2  távolmaradás  mellett  Varga  Ádámot  megválasztotta 
 fizika szakterületi koordinátor tisztségre. 

 Sarus Balázs: Szeretnék lemondani az EHÖK Küldöttgyűlés póttagi delegáltságomról. 

 Tóth  Katalin  Zsófia:  Úgy  érzem,  hogy  a  Kari  Tanácsban  nincs  megfelelően  reprezentálva 
 minden szakterület. 

 Józsa Kornél: Nem szakterületek delegálnak tagokat, hanem a Küldöttgyűlés. 

 Tóth Katalin Zsófia: De jó lenne szerintem, ha minden szakterület képviselve lenne. 

 Frizt Petra szeretné delegálni Glück Krisztinát a Kari Tanácsba, aki elfogadta jelölést. 

 (220)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  31  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Glück  Krisztinát  delegálta  a 
 Kari Tanácsba. 

 Komáromi  István  jelöli  Polónyi  Richárdot  EHÖK  Küldöttgyűlés  póttagnak,  aki  elfogadta  a 
 jelölést.  Mig  András  jelöli  Fritz  Petrát  EHÖK  Küldöttgyűlés  póttagnak,  aki  elfogadta  a 
 jelölést.  Józsa  Kornél  jelöli  Sarus  Balázst  EHÖK  Küldöttgyűlés  rendes  tagnak,  aki  elfogadta  a 
 jelölést. 

 (221)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Sarus  Balázst  delegálta  a 
 EHÖK Küldöttgyűlésbe. 

 (222)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Fritz  Petrát  delegálta  a  EHÖK 
 Küldöttgyűlésbe póttagként. 

 (223)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Polónyi  Richárdot  delegálta  a 
 EHÖK Küldöttgyűlésbe póttagként. 

 Nagy  Fruzsina  Réka:  A  Választási  Bizottságba  még  a  nyáron  delegáltunk,  de  van 
 delegáltaknak  van  egy  kötelezettsége,  hogy  8  munkanapon  belül  nyilatkoznak  arról,  hogy  nem 
 indulnak  a  TTK  HÖK  következő  választásán.  Ez  nem  történt  meg  egyik  delegáltnál  sem,  így  a 
 delegáltságuk semmissé vált. 

 Balga-Kollár  Gábor  jelöli  Józsa  Kornélt  Választási  Bizottsági  tagnak.  Pólónyi  Richárd  jelöli 
 Komáromi  Istvánt  Választási  Bizottsági  tagnak.  Fritz  Petra  jelöli  Pintér  Bencét  és 
 Balga-Kollár Gábort Választási Bizottsági tagnak. Mind elfogadták a jelölést. 
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 (224)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Józsa  Kornélt  delegálta  a 
 Választási Bizottságba. 

 (225)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Komáromi  Istvánt  delegálta  a 
 Választási Bizottságba. 

 (226)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Pintér  Bencét  delegálta  a 
 Választási Bizottságba. 

 (227)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Balga-Kollár  Gábort  delegálta 
 a Választási Bizottságba. 

 Kása Kata Hanga lemond Választmány delegáltságáról 

 Józsa  Kornél  jelöli  Varga  Ádámot  a  Választmányba.  Dérfalvi  Balázs  jelöli  Szolnoki  Fannit  a 
 Választmányba Elfogadták a jelölést. 

 (228)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Varga  Ádámot  delegálta  a 
 Választmányba. 

 (229)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Szolnoki  Fannit  delegálta  a 
 Választmányba. 

 Gombás  András  jelöli  Gergely  Kristóf  Tamást  a  Kémia  Intézeti  Tanácsba.  Elfogadta  a 
 jelölést. 

 (230)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  31  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Gergely  Kristóf  Tamást 
 delegálta a Kémia Intézeti Tanácsba. 

 Sarus Balázs lemond a Fizika Intézeti tanács delegálásáról. 

 Balga-Kollár Gábor elhagyja a termet (33 mandátum van jelen) 

 Komáromi István jelöli Varga Ádámot a Fizika Intézeti Tanácsba, elfogadta a jelölést. 

 (231)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  1  távolmaradás  mellett  Varga  Ádámot  delegálta  a 
 Fizika Intézeti Tanácsba. 

 22:38-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 4.  Gazdasági ügyek (22:38) 
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 Mig András 22:38-kor megnyitja a napirendi pontot. 

 Akály Alexandra tájékoztatja a Küldöttgyűlést a 2022-es éves beszámolóról. A tételekben 
 nem változott semmi. 

 (232)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  az  ELTE  TTK  HÖK 
 2022-es éves  költségvetését. 

 Akály Alexandra tájékoztatja a Küldöttgyűlést a 2023-as I-II. negyedéves beszámolóról. Az 
 első negyedéves beszámolót áprilisban kellett volna elkészítenie, de akkor vette át a tisztséget. 

 Götz Ádám: Mi történt a maradványpénzzel? Illetve van-e lehetőség bevételt szerezni, vagy 
 csak kiadások vannak? 

 Akály Alexandra: Minden évben kapunk egy összeget egy bonyolult rendszer alapján. ajnos 
 pár napja meg, hogy mennyi összeggel gazdálkodhatunk, szóval még nem volt idő összeülni 
 Andrissal, hogy összeállítsunk egy költségvetési tervet. Bevételt nem tudunk szerezni. Józsa 
 Kornél ezt megerősíti. Maradványt tekintve alapból 10%-át megtarthatjuk, a maradékot újra 
 osztják. De a Covid miatt a teljes maradványt megtarthattuk. Az, hogy mennyi pénzt kapunk, 
 az függ a hallgatók számától is. 

 Mig András: Még úgy lehet bevételt szerezni, ha a kar ad pénzt az Önkormányzatnak. 

 Józsa Kornél: Az Önkormányzattal ellentétben a Hallgatói Alapítvány tud adományt fogadni. 

 Tóth Katalin Zsófia: Mentorságért nem jár pénz, de a gólyatábor az extra költségekkel jár a 
 mentoroknak. Arra nincs lehetőség, hogy a gólyatáborra szánt kiegészítőket tudja a HÖK 
 finanszírozni? 

 Akály Alexandra: Erről kell egy kérelem, hogy mennyibe kerülhetnek a dolgok, és ezt be kell 
 nyújtani 5 héttel korábban. Eddigi költség 850.000 Ft, de ebben még nincs benne a 
 mentortábor a gólyatábor. 

 (233)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  az  ELTE  TTK  HÖK 
 2023-as I-II negyedéves  költségvetését. 

 Mig Anrás 22:59-kor lezárja a napirendi pontot. 

 5.  Egyebek (22:59) 
 Mig András megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig András: Említettem, hogy lehetne még egy gólyatábor értékelő, erről majd egyeztetni 
 fogok. 

 Józsa Kornél: Gyertek 5vös5-re szervezni! 

 Sarus Balázs: Kiadásra került a dékáni utasítás, aminek a lényege, hogy 5 főre limitálták a 
 kötelező választható tárgyak létszámát. Még mindig vannak olyan kötelező tárgyak, amik 
 nincsenek meghirdetve, ezen dolgozunk. Akinek vannak még ilyen tárgyai, azok jelezzék! 
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 Fritz Petra: Az EB által kitöltött excelt a tisztségviselők töltsék ki és a honlapot is frissítsék! 

 Mig András 23:06-kor lezárja a napirendi pontot. 

 Mig András 23:06-kor lezárja a Küldöttgyűlést. 

 Függelék 

 Az ülésen hozott határozatok 

 (192)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem  és  0  távolmaradás  mellett  tanácskozási 
 jogot szavazott meg Keszthelyi Szilviának. 

 (193)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta az előzetesen kiküldött napirendet. 

 (194)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta,  hogy  a  titkos  szavazások  a  HÖK  online 
 szavazó felületén történjen. 

 (195)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Mig András , elnök beszámolóját. 

 (196)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Fritz Petra , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (197)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Akály Alexandra , gazdasági referens beszámolóját. 

 (198)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Sarus Balázs, tanulmányi referens beszámolóját. 

 (199)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  35  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  0  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Horváth Laura, tudományos referens beszámolóját. 

 (200)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Horváth Matilda , kommunikációs referens beszámolóját. 

 (201)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Pádár Kitti, rendezvényszervező referens beszámolóját. 
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 (202)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Papp Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 

 (203)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Mészáros Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (204)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Novák Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (205)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Szász Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

 (206)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  31  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  és  2  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Götz Ádám, informatikus beszámolóját. 

 (207)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Komáromi István, mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (208)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta  Németh  Friderika  Bianka,  esélyegyenlőségi  és  lakhatási  referens 
 beszámolóját. 

 (209)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta  Borbás  Zita,  földrajz-  és  földtudományi  szakterületi  koordinátor 
 beszámolóját. 

 (210)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Gombás András, kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (211)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Polónyi Richárd, matematika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (212)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Juhász Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 
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 (213)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Nagy Fruzsina Réka, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (214)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Kóczán Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (215)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  34  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta Balga-Kollár Gábor, jegyzőkönyvvezető beszámolóját. 

 (216)/2022  (IX.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  30  igen  szavazattal,  0  nem,  4  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellett 
 elfogadta ELTE TTK Hallgatói Alapítvány beszámolóját. 

 (217)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Tóth  Katalin  Zsófiát 
 megválasztotta külügyi mentorfelelős tisztségre. 

 (218)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Szolnoki  Fannit  megválasztotta 
 biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor tisztségre. 

 (219)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  29  igen,  3  nem,  2  távolmaradás  mellett  Varga  Ádámot  megválasztotta 
 fizika szakterületi koordinátor tisztségre. 

 (220)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  31  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Glück  Krisztinát  delegálta  a 
 Kari Tanácsba. 

 (221)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Sarus  Balázst  delegálta  a 
 EHÖK Küldöttgyűlésbe. 

 (222)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Fritz  Petrát  delegálta  a  EHÖK 
 Küldöttgyűlésbe póttagként. 

 (223)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Polónyi  Richárdot  delegálta  a 
 EHÖK Küldöttgyűlésbe póttagként. 

 (224)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Józsa  Kornélt  delegálta  a 
 Választási Bizottságba. 
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 (225)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Komáromi  Istvánt  delegálta  a 
 Választási Bizottságba. 

 (226)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Pintér  Bencét  delegálta  a 
 Választási Bizottságba. 

 (227)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Balga-Kollár  Gábort  delegálta 
 a Választási Bizottságba. 

 (228)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Varga  Ádámot  delegálta  a 
 Választmányba. 

 (229)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  2  távolmaradás  mellett  Szolnoki  Fannit  delegálta  a 
 Választmányba. 

 (230)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  31  igen,  0  nem,  3  távolmaradás  mellett  Gergely  Kristóf  Tamást 
 delegálta a Kémia Intézeti Tanácsba. 

 (231)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  1  távolmaradás  mellett  Varga  Ádámot  delegálta  a 
 Fizika Intézeti Tanácsba. 

 (232)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  az  ELTE  TTK  HÖK 
 2022-es éves  költségvetését. 

 (233)/2022  (XI.  13.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  32  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  az  ELTE  TTK  HÖK 
 2023-as I-II negyedéves  költségvetését. 
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